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Geacht College, 

De fractie van GroenLinks maakt zich zorgen over de geurbelasting in Gemert en de gezondheid van 

haar inwoners, nu op de Rooije Hoefsedijk een varkenshouder flink wil gaan uitbreiden. Het bedrijf 

aan de Rooije Hoefsedijk heeft momenteel een vergunning voor 1.660 gespeende biggen en 2.381 

vleesvarkens. Er is een vergunning aangevraagd om op deze locatie 3.840 gespeende biggen en 4.776 

vleesvarkens te mogen houden, dit betekent een verdubbeling van de dieraantallen. In een tijd waar 

veel varkenshouders juist stoppen, met een warme sanering die wordt betaald door belastinggeld, 

wil deze ondernemer juist flink uitbreiden. Het is tijd dat het College van GS zich uitspreekt tegen 

deze uitbreiding, die niet goed is voor de geurbelasting in de omgeving, de gezondheid van de 

omwonenden en waar geen draagvlak voor lijkt te zijn. 

De fractie van GroenLinks heeft hierover de volgende vragen aan het College:  

1. Is het College op de hoogte van deze voorgenomen uitbreiding? 

2. Vindt de College het niet tegenstrijdig dat er met de warme sanering veel varkenshouders 

stoppen om de geurbelasting te laten afnemen (zo ook een varkenshouder 100 meter van dit 

bedrijf) en dat dit bedrijf juist van plan is om enorm uit te breiden? 

3. Is het bij het College bekend dat deze uitbreiding op 750 meter van een woonwijk plaatsvindt 

en dat deze woonwijk niet is meegenomen in het gezondheidsonderzoek van de GGD? Is het 

College bereid zich in te spannen voor een beter gezondheidsonderzoek in dit, al 

overbelaste, gebied? 

4. Vindt het College dat er genoeg draagvlak is in de omgeving voor deze uitbreiding? 

5. Wat vindt het College ervan dat er 57 zienswijzen zijn ingediend? Wat zegt dit over het 

draagvlak volgens het College? 

6. Wat vindt het College ervan dat de petitie tegen deze megastal 3000 keer is ondertekend? 

Wat zegt dit over het draagvlak volgens het College? 

7. Is het College bereid zich in te spannen voor het tegengaan van deze uitbreiding? 

We zien de beantwoording graag tegemoet komen, 

Bij voorbaat dank, 

 

Namens de fractie van GroenLinks 

Jade van der Linden 


